

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK Date: 30-06-2025 01:23:13 PM Subject: Capital Increase Shares Registration	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي التاريخ: 30-06-2025 01:23:13 PM الموضوع: الاعلان عن تسجيل اسهم الزيادة برأس المال
The Board of Directors of Safwa Islamic Bank, Public Shareholding, registered with the Companies Control Department at the Ministry of Industry, Trade and Supply under No. (8) dated 23/06/1963, is pleased to announce to the bank's shareholders the decision of the Board of Commissioners of the Jordan Securities Commission No. (179/2025), adopted in its meeting held on 17/06/2025, approving the request to register the shares of the capital increase, amounting to (30) thirty million shares, by capitalizing an amount of (30) thirty million dinars from the retained profits account, and distributing them as a free shares to shareholders, each according to the percentage of his contribution to the capital, as at the end of the fifteenth day from the date of approval of the Securities Commission, thus bringing the bank's authorized, subscribed and paid up capital to (150) one hundred and fifty million shares / JD.	يسر مجلس إدارة شركة بنك صفوة الإسلامي المساهمة العامة، والمسجلة لدى دائرة مراقبة الشركات في وزارة الصناعة والتجارة والتموين تحت الرقم (8) بتاريخ 23/06/1963، أن يعلن للسادة المساهمين الكرام، عن صدور قرار مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية رقم (179/2025)، المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 17/06/2025، والمتضمن الموافقة على طلب تسجيل أسهم الزيادة في رأس المال والبالغة (30) ثلاثين مليون سهم، وذلك من خلال رسملة مبلغ (30) ثلاثين مليون دينار من حساب الأرباح المدورة، وتوزيعها كأسهم مجانية على السادة المساهمين، كل بحسب نسبة مساهمته في رأس المال، وذلك كما هو في نهاية اليوم الخامس عشر من تاريخ موافقة هيئة الأوراق المالية؛ وبذلك يصبح رأس مال البنك المصرح به والمكتتب به والمدفوع (150) مئة وخمسين مليون سهم/دينار.
23-06-2025	23-06-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: مسعود سقف الحيط	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مسعود سقف الحيط